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I am very glad to introduce myself to you. My name is... I am 12 years old this year. I am tall, about 1.65. I have a round face with two big black eyes. I work hard and I can always get good grades. And I am good at English and maths. I often help my classmates with their English and they like me very much. I like all kinds of sports. But I like playing basketball best and I often play it with my classmates after school. I like music, too. In my free time I like playing the piano and I can play it very well.
我很高兴向你们做自我介绍. 我叫..我今年12. 我高个子,大约1.65m. 我圆脸黑色的大眼睛. 我学习很刻苦,经常能取得好成绩. 我数学和英语都学得好. 我经常帮同学们学英语,他们很喜欢我. 我喜欢各种体育. 但我最喜欢足球. 我经常放学后和同学们踢足球.我也喜欢音乐. 我业余喜欢弹钢琴并且弹得很好。
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hello ,everybody!my name is ___.I’m 12 years old .I’m a girl.I have many hobbies.such as singing、drawing and writing.my favorite animal is dog.because It’s very cute .I like it very much!And my favorite season is spring .In the sping,the sky is very blue.the glasses is very green and the flowers is so beautiful.I can go hiking with my parents .we all very happy.this is me !a happy girl!
大家好,我的名字是某某某,我今年某某岁了.我是一个女孩,我有许多的爱好,比如唱歌、画画和写作.我最喜欢的动物是小狗,因为他十分可爱,我非常喜欢他.我最喜欢的季节是春天.在春天里,天是蓝的,草十分碧绿,花很漂亮.我可以与我的父母一起去远足.我们都很开心!
这就是我,一个开心的女孩!
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Hello,everyone!
Today I am very happy,Because I can talk about with you.
You see I am a lovely girl,yes!I like laughing,I like studying.
That`s me-- zhuyingjie from Badong shiyan primary school.I am
eight. I am young but I know “we are the masters of nature.”
We have only one earth. But now,the environment becomes worse and worse. As you know,there's no enough clean water for people.
So many of them lose their lives because of water.If we take good care of our earth today,it will be more beautiful tomorrow.
My dear friend let us start from the trivial side,To be a good kid keeper.
译文：你好,每个人!
今天我很高兴,因为我可以和你谈谈。
你看到我是一个可爱的女孩,是的!我喜欢笑,我喜欢学习。
这就是我——从巴东zhuyingjie十堰小学。我是
八。我很年轻但我知道“我们是大自然的主人。”
我们只有一个地球。但是现在,环境变得越来越差。如你所知,没有足够的干净的水。
很多人失去他们的生命,因为水。如果我们照顾好我们的地球的今天,它将更美好的明天。
我亲爱的朋友,让我们从身边的小事做起,成为一个好孩子。
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Good morning/afternoon/evening, my name is___ . It is really a great honor to have this opportunity/chance to introduce myself. I would like to answer whatever you may raise, and I hope I can make a good performance today.
I am a third year master major in automation at Shanghai Jiao Tong University, P. R. China. Withtremendous interest in Industrial Engineering, I am writing to apply for acceptance into your Ph.D. graduate program.
In 1995, I entered the Nanjing University of Science & Technology (NUST) -- widely considered one of the China’s best engineering schools. During the following undergraduate study, my academic records kept distinguished among the whole department. I was granted First Class Prize every semester,In 1999, I got the privilege to enter the graduate program waived of the admission test.
At the period of my graduate study, my overall GPA(3.77/4.0) ranked top 5% in the department. In the second semester, I became teacher assistant that is given to talented and matured students only. This year, I won the Acer Scholarship as the one and only candidate in my department, which is the ultimate accolade for distinguished students endowed by my university. Presently, I am preparing my graduation thesis and trying for the honor of E_cellent Graduation Thesis.
Research e_perience and academic activity
When a sophomore, I joined the Association of AI Enthusiast and began to narrow down my interest for my future research. With the tool of OpenGL and Matlab, I designed a simulationprogram for transportation scheduling system. It is now widely used by different research groups in NUST. I assumed and fulfilled a sewage analysis & dispose project for Nanjing sewagetreatment plant. This was my first practice to convert a laboratory idea to a commercial product.
In retrospect, I find myself standing on a solid basis in both theory and e_perience, which has prepared me for the Ph.D. program. My future research interests include: Network Scheduling Problem, Heuristic Algorithm research (especially in GA and Neural network), Supply chain network research, Hybrid system performance analysis with Petri nets and Data Mining.
译文：
早上好/下午好/晚上好,我的名字is___。真的很荣幸有这个机会进行自我介绍的机会。我想回答任何你可能会提高,我希望我能成为一个好今天的表现。
我是一个第三年硕士主修自动化在上海交通大学,中国公关。Withtremendous对工业工程的兴趣,我写这封信是为了申请接受到你的博士研究生项目。
1995年,我进入了南京科技大学(社交)——被广泛认为是中国的工程学校之一。在接下来的本科学习,我的学习成绩保持杰出的在整个部门。我每学期获得了头等奖,1999年,我有幸进入了研究生入学考试的放弃。
在我研究生学习期间,我的总平均成绩排名(3.77/4.0)前5%。在第二学期,我成为老师的助理,只给有才华的和成熟的学生。今年,我赢得了宏碁奖学金在我部门的候选人,这是的终极荣誉学生赋予我的大学。目前,我准备我的毕业论文和优秀毕业论文的荣誉。
研究经验和学术活动
大二的时候,我加入了AI爱好者协会,开始为我的未来研究缩小我的兴趣。OpenGL的工具Matlab,我设计了一个simulationprogram运输调度系统。由不同的研究小组现在广泛使用的雄厚。我认为,实现污水分析&处理项目为南京sewagetreatment工厂。这是我第一次实践实验室的想法转换为一个商业产品。
回想起来,我发现自己站在一个坚实的基础的理论和经验,已准备好了我拿不到博士学位。我的未来的研究兴趣包括:网络调度问题,启发式算法研究(特别是遗传算法和神经网络),供应链网络研究,混合动力系统性能分析与佩特里网和数据挖掘。
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Ladies and gentlemen:I'm happy to be here.I'd like to introduce myself. My name is Pat.Everyone calls me Pat.You can call me Pat. I'm from Taiwan.I was born in Taiwan.I grew up in Taiwan.
Right now,I'm a student.I'm eager to learn.I study very hard every day. I like being a student.I like going to school.I think it's interesting and fun. I'm also learning English.I enjoy speaking English.It's my favorite class.
I'm a friendly person.I always try to be polite.I like to get along with everyone. I want to be your friend.I hope we can meet.What do you say? Let's be friends.Let's get together.Please introduce yourself.
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